
De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

De impact van de coronacrisis op de samenleving is groot. Zo ook voor jongeren. Steeds meer zaken 
vallen weg. Van een avondje carnaval, de kermis, sporten met je vrienden in competitieverband tot 
even naar het zwembad gaan of een evenement bezoeken. De lijst met activiteiten die wegvallen, 
wordt langer en langer. De gevolgen hiervan, zoals eenzaamheid en verveling, worden steeds meer 
zichtbaar. In het voorjaar hebben wij diverse scholen bezocht om op te halen wat er speelt bij 
jongeren in coronatijd en wat zij missen. Dit heeft geresulteerd in een aantal concrete aanbevelingen, 
zoals het verruimen van mogelijkheden voor jongeren onder de 13 jaar en het actief communiceren 
met jongeren over mogelijkheden en onmogelijkheden. Ook de jongerenraad en jongerenwerk 
hebben in die periode jongeren bevraagd en ideeën opgehaald om op korte termijn zaken te 
realiseren. Ondanks dat niet alles één op één snel te realiseren is, dateren de aanbevelingen en 
suggesties inmiddels van een half jaar geleden.

De urgentie voor jongeren wordt met de dag hoger en daarom heeft de Roosendaalse Lijst de 
volgende vragen aan het college: 

1. Onderschrijft u de urgentie om op (zeer) korte termijn, binnen de marges van de 
coronarichtlijnen, zaken te initiëren voor jongeren om eenzaamheid en verveling tegen te 
gaan? Graag een toelichting.

2. Zijn er activiteiten in de komende weken en de vakantieperiode gepland en op welke wijze 
wordt hier richting jongeren ruchtbaarheid aan gegeven?

3. In de commissie van 8 oktober jl. heeft de wethouder aangegeven in gesprek te gaan met de 
jongerenraad over hun aanbevelingen. Heeft dit gesprek plaatsgevonden? Zo ja, wat heeft dit 
gesprek opgeleverd? Zo niet, waarom heeft het gesprek niet plaatsgevonden?

4. De wethouder heeft in dezelfde commissie aangegeven, dat er periodiek overleg moet komen 
met de jongerenraad. Is dit inmiddels het geval? Graag een toelichting.

5. Wat is de stand van zaken rondom het uitvoeren van de acties die de jongerenraad op 30 juni 
jl. heeft gepresenteerd aan het college? Graag een toelichting.

6. Wat is de stand van zaken van de notitie met aanbevelingen die gedaan zijn door de fracties 
van de Roosendaalse Lijst en VVD die op 14 juli jl. is gepresenteerd aan het college? Graag 
een toelichting.

7. In de commissie van 8 oktober jl. heeft de wethouder aangegeven de raad te betrekken bij de 
voortgang op dit onderwerp. Dit door terugkoppeling te geven, een werkgroep in te stellen of 
een themabijeenkomst te organiseren. Op welke wijze wordt de raad hierin meegenomen? 
Graag een toelichting. 

Namens de fractie van Roosendaalse lijst,



René van Broekhoven en Sjef van der Touw

Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Binnen de gemeente hebben Sportservice Noord-Brabant (SSNB), het 
jongerenwerk (WijZijn Traverse) en Cultuurcompaan het gehele jaar een doorlopend aanbod 
voor jongeren. Vanaf maart 2020 wordt dit aanbod continu aangepast op de dan geldende 
coronamaatregelen. Wij onderschrijven de urgentie om in deze periode activiteiten te initiëren om 
eenzaamheid en verveling onder jongeren tegen te gaan. Naast het reguliere aanbod zijn er 
daarom extra activiteiten voor jongeren opgezet.  

2. Er zijn extra activiteiten gepland in de komende vakantieperiode en daarna. Op 
verschillende plekken in de wijken hebben pop up jongerencentra de deuren geopend. SSNB 
biedt in deze periode sport- en beweegactiviteiten voor alle jongeren en specifiek voor de meer 
kwetsbare jongeren. Cultuurcompaan biedt culturele activiteiten aan die jongeren in de wijk en 
van huis uit kunnen bijwonen. Jongerenwerk, opbouwwerk, SSNB en Cultuurcompaan werken 
nauw samen. Naast de reguliere partners zijn er ook nieuwe aanbieders die leuke activiteiten 
aanbieden, zoals een online Fortnite gaming event, een online escape room en is er een 
samenwerking met Korps Commandotroepen voor een grensverleggende activiteit. Meer 
activiteiten komen er nog aan. Samen met de Roosendaalse jongeren zijn we die aan het 
uitwerken.

De jongeren worden gericht benaderd via het jongerenwerk, opbouwwerk en social media. Alle 
jongerenactiviteiten worden op de nieuwe Roosendaalse website www.ietstedoen.com verzameld 
van waaruit de jongeren verder kunnen klikken om meer informatie te vinden of om zich aan te 
melden. Deze site is vanaf maandag 21 december operationeel. Daarnaast blijven de reguliere 
kanalen van het jongerenwerk, SSNB en Cultuurcompaan in gebruik. Het grootste deel van de 
campagne zal online en via social media direct gericht zijn op de jongeren.

 

3. Wethouder René van Ginderen heeft de afgelopen periode diverse overleggen gehad met 
(de voorzitter van) de Jongerenraad waarin de voortgang van de aanbevelingen is 
besproken. Daarnaast wordt de Jongerenraad ook actief betrokken bij andere ontwikkelingen die 
betrekking hebben op jeugd. 

4. Ja, met de Jongerenraad is periodiek overleg en vaker indien dit van toepassing is.  

 

5. Alle acties zijn beoordeeld op draagvlak en haalbaarheid, rekening houdend met de 
coronamaatregelen. Het voorstel van een straatvoetbaltoernooi is door de coronamaatregelen 
niet mogelijk maar de organisatie van een partijtje voetbal voor de jeugd 
wel. Sommige acties bestaan al zoals een platform voor het bijeenbrengen van hulpvragers en 
hulpbieders voor onder andere klusjes in huis of maatjescontact. Hierin voorziet de vrijwilligerssite 
“Roosendaal voor elkaar”. Zo waren er tijdens de eerste Coronagolf jongeren 
die zich hebben aangemeld voor het doen van boodschappen.   

De ideeën worden zo veel als mogelijk opgepakt met de indieners ervan en hun betrokkenheid 
zorgt voor draagvlak. Zoals het Urban Sportpark wat gerealiseerd wordt met input 
van de skaters zelf. Ook zijn er voorstellen op de actielijst die op een andere wijze worden 
opgepakt om de realisatie ervan haalbaar te maken. Aan de Jongerenraad en aan de jongeren 
die de acties hebben ingediend, is teruggekoppeld wat er gebeurd is met de ingediende actie.  

 

http://www.ietstedoen.com/


6. De gemeente is bereikbaar via de gemeentelijke website en op die manier ontvangen we 
berichten van jongeren. Met de afzender nemen we contact op en bespreken we het vervolg 
ervan. Daarnaast zijn in de wijken de  jongerenwerkers actief die met jongeren zelf activiteiten 
opzetten. Ook via de nieuwe website waar de jongerenactiviteiten op vermeld zijn, kan er contact 
met de gemeente worden gezocht. Met de Jongerenraad en de jongerenwerkers volgt een 
gesprek hoe we nog meer jeugd kunnen bereiken die nu de weg naar de gemeente niet weten te 
vinden. 

 

7. Uw raad zal op de hoogte worden gehouden van de voortgang op dit 
onderwerp. Doormiddel van onder andere raadsmededelingen of via een raadsinformatieavond 
zal het college u de komende periode informeren. Zodra de website in de lucht is, kunt daar ook 
natuurlijk zelf ook de activiteiten volgen.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Wethouder M.A.C.M.J. (René) van Ginderen


